

Digitalt koordinatormøde

Dato:	27. maj 2026	Referent:	Mai Kragh
--------------	--------------	------------------	-----------

1. Kort indflyvning til revisionen v/ Heidi

LEADER revision i forbindelse med afslutning af programperioden - både hos SGAV og os.

Heidi gennemgik tidslinje for forløbet.

Spørger	Spørgsmål / Kommentar	Svar
Martin T	Hvorfra bliver bøden betalt?	Det kan vi ikke sige noget om endnu

2. Ændret praksis i PLST ved behandling af projektindstillinger v/Mette A

Ændret på begrundelser, dette tjekker vi ikke ved indstilling, men ved tilsyn. Giver mulighed for dialog omkring begrundelsen.

Habilitetserklæring på dokumentationsskemaet er ikke fyldestgørende nok ifølge revisionen. Vi indfører tjek på direkte navne sammenfald. Der skal derfor indsendes en liste over projektansøgere bestyrelser på både foreninger og virksomheder.

Vi tjekker at angivelse af socioøkonomiske grupper er korrekt. Tjekkes op mod angivelsen af socioøkonomiske grupper ved anmodning om driftsmidler.

Spørger	Spørgsmål / Kommentar	Svar
Martin T	Er det nok med en liste, eller skal der evt. linkes til hjemmeside/ referat fra generalforsamling.	Vi tager forslaget med videre

3. Ændrede dokumentationskrav til tjek af ansøger v/Kim

Kim gennemgik de nye tiltag. Der kigges på adressesammenfald, reelle ejere og kunstig opdeling.

Gennemgang af, hvad der anses for røde flag og hvordan proceduren foregår.

Vi arbejder på at gøre det lettere, men I kan hjælpe os med at sende regnskaber ind.

Spørger	Spørgsmål / Kommentar	Svar
Anders H	påpeger at der ikke er regnskabs-pligt for alle	Det er vi klar over og det er med i overvejelserne.
Martin T	Bemærker at mange opretter selskaber lige inden de søger om LAG.	Kim præciserede at det i sig selv ikke vil give anledning til bekymring.

4. Feedback fra sagsbehandlingen v/Mai

Mai gav en introduktion til konceptet bag tilbagemeldingerne på tilsagn. Der gives en personlig tilbagemelding til koordinator når alle tilsagn i en indstillingsrunde er sendt ud.

Formålet er at give ros, tips, opsnappe tendenser og få en mere personlig og direkte dialog.

Processen evalueres løbende, og udvikles.

Connie gav en tilbagemelding på hvordan det har været at modtage tilbagemelding, og hvad hun har fået ud af det.

5. Oplæg om brug af AI i koordinatorrollen v/ Martin Riis og Frode

Frode gennemgik hvordan han bruger AI til hurtigt at lave resume af projekterne, samt hvordan han søger nyheder om projekter og hvordan bruger den til at generere kvalificerede mailsvar, beskrivelser og oversigter.

Martin R delte hvordan han laver GPT'er til at sætte foruddefinerede rammer for hvordan chatten skal arbejde. Fx til at lave format på SoMe opslag.

6. Erfaringsudveksling og gode ideer til brug af AI

Martin T fortalte, at han bruger chat GPT til at skrive begrundelser for tilskudsbeløb der er givet ud fra pointafgivelsen.

Martin R. pointerede, hvor nemt det er blevet at lave grafisk materiale med Chat GPT.

Mette H. efterspurgte i den sammenhæng "rigtige" projektbilleder til brug på ny hjemmeside. Der vil blive skrevet en nyhed på VIOLA med ønsker til format osv.

7. Evt.

Spørger	Spørgsmål / Kommentar	Svar
Anja	Overvejer I at bruge AI til at generere breve?	Vi er i gang med at gennemgå alle breve lige nu.
Anne-Mette C.	Ønske til kompetenceudvikling: Canva	Vi tager forslaget med videre
Solveig	Vil gerne høre hvis der er bemærkninger til begrundelser.	Der laves høringer hvis der er bemærkninger. Så hvis ikke man hører noget er det godt.
Mette R.	Spørger til udbetalingstider	Det sidste vi har hørt fra SGAV er; at der åbnes for det nye TUS i starten af juni, hvor vi forventer at kunne udbetale igen.
Martin T	Efterspørger en liste over, hvem man kan ringe til i styrelsen – hvem sidder med hvad?	Vi arbejder på listen og forventer at den snart kan lægges på VIOLA
Solveig	Spørger til om vi fortsat kan nå at sagsbehandle så de har tilbageløbsmidler	Der henvises til tidslinjen, som ligger på VIOLA under nyheden fra 12. marts.
Mette R.	Dato for fysiske møder i efteråret ønskes udmeldt.	<i>Vi er efter mødet blevet opmærksomme på, at der er andre aktiviteter i kalenderen på de udmeldte datoer. Datoen for næste fysiske møde bliver den 20. – 21. november 2026</i>

